
Medlemsmøde i Disc golf – vest 

 

1. Formandsberetning 
2. Økonomi mm 
3. Klubbens daglige gang 
4. Turneringer 
5. Status på banerne (og klubhus) 
6. Inputs fra klubbens medlemmer 
7. Evt. 

 

Pkt 1.  

Det er et positivt fællesskab, og en god detalje, at vi træder til når der er brug for det. Ikke fordi 
I skal, men fordi I gerne vil. 

Fællesskabet i DGV  er noget særligt. Det gør DGV speciel, og alle er velkomne. 

Aktiviteter. 

Mandagsmatch har løbet over hele sæsonen. Simon Baun har trukket et stort læs der, og tak 
for det. Det er en god mulighed for at træne TD. Kom endelig, hvis der er nogle af jer, der kunne 
have lyst til dette. 

Træning i løbet af vinteren. Tak til Jonas, at der er en tovholder på træningerne. Det har været 
godt besøgt i løbet af vinteren. Tak også til motion og fritid for mulighed for brug af deres 
faciliteter. 

Julefrokost blev super godt, og også godt besøgt. 

Klubtur i sommers var rigtig godt, og også noget der gentages. 

Masser af turneringer. Alt fra AM-DM til små hyggeturneringer. 

AM-DM er det største event nogensinde på dansk jord. Godt gået, og kæmpe rygklap til alle 
medlemmer og lokalområdet. 

Festmiddagen er et højdepunkt for styregruppen, hvor fællesskab og disc golf går hånd i hånd. 

VVVC er også rigtig godt tiltag som småturnering i klubregi. At MA4 kom med er da mega godt 
set, og MA5 skulle måske overvejes. 

Rammerne er vigtige, og en kæmpe tak til Kim for arbejdet i Videbæk. Også Kibæk er rigtig 
godt på vej. Mogens, Jens Ole, Mikkel tager store træk på banen i Momhøje. Det er mega godt. 



Tak til Skibbild-Nøvling for at holde deres bane, og et kanon samarbejde. 

Tak til Pia for styring af lost-and-found. 

Der bruges nogle af baseplast disc til at give videre og en del disc kommer i brug og bliver sat i 
spil igen. Ud til udlejning mm. 

Vi har i klub en del udstyr. ATW, slagleklipper, buskrydder, topsav mm. Her bruges også en del 
økonomi. 

Alt bygger på frivillig hjælp. Motiverne kan være forskellige, men alt gør en forskel. Når du tager 
en opgave, så hjælper du foreningen. Der er ikke et krav, vi ser det gerne, men det skal være et 
bidrag til fællesskabet. 

Alle mulige evner kan være i spil. Fotograf, skribent, buskrydder-kører og meget andet… 

Vi har ikke bundet længere end du har lyst til. Der skal være plads til at trække tilbage. 

Fokusområder er især 3 ting 

1. DDGE kommer til at fylde en hel del 
2. kampen for tee-steder 
3. Vi er ved at være en stor forening. Det kræver bedre struktur. 

 

Pkt 2: Økonomi 

Klubben har god økonomi. 

Der var drøftelse af kontingent. Der var holdninger, om at kontingent er for lavt, og at det vil 
gavne sporten med et højere kontingent. 

Andre mente, at det lave kontingent var grobund for at klubben vokser, og KI fremlagde, at 
medlemsantal var afgørende ift kommune og ift DIF-midler til DFSU på landsplan. 

Styregruppen fik mandat til at fastlægge et kontingent. 

 

Pkt 3: Klubbens daglige gang 

Træning er vi ved at være henne ved måske skal træningen være mere målrettet. Der kunne 
være mulighed for at komme på træningskursus i DFSU regi. Slowmotion grej til at optage 
spillerne. Træning kan være 1 måned ad gangen. 

Kunne det være en mulighed for at få en stor kanon til en clinic. 

 



Klubtøj. 

Der arbejdes på en shop, hvor mange forskellige produkter bliver tilbudt. Der er mulighed for               
ønske produkter. 

Er der nogle som har gode kreative evner, så sil 

 

Klubtur: 

Det bliver i år til Sverige. Der kan tilmeldes turen i marts og april. 

Det kræver som minimum at der er fri mandag. Ønskes at tage af sted fredag, så kan det være 
muligt. (31. maj til 03. juni) 

 

Discrabat 

Er der overvejet andre butikker? Det kigges mod andre, og det er en overvejelse i forhold til 
rabat og til restriktioner. 

 

Baner: 

Der arbejdes med 4 punkter mod miljøstyrelsen, og disse arbejdes der på med venstres 
Henrik Hammelsvang. 

1. Folkesundhed 
2. Unge brugere 
3. min 5000 runder på et år for faste tee 
4. Ikke et intensivt område 

 

Videbæk kommer til at blive lidt ramt af omfartsvej, men den præcise føring kendes ikke 
endnu. 

Der arbejdes på en ny banelayout i Vorgod-Barde med flere kurve. Der er en opgave i, at få 
design på den. 

 

Input: 

Videbæk har brug for at der samles stykker op. Det er ved hul 15 og ved hul 11. Det vil være 
positivt, hvis de blev ryddet. 



Fredagsmatch kunne være fint med hjælp til. Doubles turneringer vil være en god mulighed for 
at komme i gang. 

Ligaturnering om søndagen. Et årsturnering, hvor det giver 1p at møde op og et antal point for 
placeringer. Det kan være på forskellige baner.  

 

Tags, kan der være udfordringer med at det forsvinder. 

Messenger kan det være et andet informationsted for match og styregruppebeskeder. 

Der er stadig en del affald på banen, kan det være en fælles opgave at få dem hjem. 

Klubben køber hundeposer og karabinhager. 

Skraldespande er væk i momhøje, da kommune ikke vil det. 

Holdsport.dk kan være et godt kommunikationsforum. 

 

Kanon hvis man som medlem gerne vil ændre på banen, så vil det være enklere at vide hvad 
der må rettes på. 

Skiltning vil kunne gøres væsentlig bedre. 

Kan der laves en forbedringsgruppe. Hvordan det gøres er ikke klart endnu.          

  



Regnskab: 

 

 

 

 


